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برای اینکـــه تیمی به موفقیت برســـد، تمـــام ارکان 
باید دســـت به دســـت هم بدهند. مثـــلاً اگر هدف، 
موفقیت تیم ملی فوتبال ایران اســـت، فدراســـیون 
فوتبال هـــم بایـــد بهترین شـــرایط را تـــدارک ببیند 
و تمـــام امکانـــات را در اختیار بازیکنـــان و کادرفنی 
قـــرار بدهد. درســـت ماننـــد اتفاقی که قبـــل از جام 
ملت هـــای آســـیا و در طـــول ایـــن تورنمنـــت دیدیم 
و امیـــر قلعه نویـــی نیـــز بارهـــا بابـــت تدارکـــی که از 
ســـوی مهدی تـــاج و همکارانش فراهم شـــده بود، 
تقدیـــر کـــرد. بازیکنـــان و کادرفنـــی تیـــم ملـــی در 
مصاحبه هـــای متعـــدد خـــود بارهـــا تأکیـــد کردند 
کـــه در جـــام ملت های آســـیا هرگز مشـــکل خاصی 
-پشـــتیبانی و لجســـتیکی- را حس نکردند؛ از کمپ 
مجهـــز الریـــان بگیرید کـــه میزبانـــی از تمرینات تیم 
ملـــی را بر عهده داشـــت تا هتـــل پنج ســـتاره ای که 
ســـتاره های ایران در آن ســـکونت داشتند. به لحاظ 
آرام بـــودن اردو هـــم بـــاز بـــه گفته هـــای بازیکنـــان 
و کادرفنـــی رجـــوع می کنیـــم کـــه همگـــی اعتقـــاد 
داشـــتند بهترین شـــرایط در اختیار تیـــم ملی بود. 
حتی بهتـــر از برخی تیم های متمول کـــه راهی جام 
ملت ها شـــده بودند تا با آرامش کامـــل فقط به فکر 

باشـــند. قهرمانی 
اینکـــه کادر فنـــی و بازیکنان فقط به فکر مســـتطیل 
ســـبز و شکســـت رقبا بودنـــد و دغدغـــه دیگری جز 
این نداشـــتند، نیازمند یک تیم پشـــتیبانی قوی بود 
که فدراســـیون فوتبال و در رأس آنهـــا مهدی تاج آن 
را به بهترین شـــکل انجـــام دادند. مدیـــری باتجربه 
که تلاش بســـیاری انجام داد تا بازیکنـــان و کادرفنی 
 
ً
مشـــکل خاصی را در دوحه احســـاس نکنند. حتما

این را از تیـــم خواهید شـــنید که در ایـــن دوره تمام 
امکانات در اختیار آنها قرار گرفت تا مســـیر موفقیت 
هموارتر از قبل شـــود. تـــاج در این مـــورد می گوید: 
»من ســـال ها در فوتبال مدیریت کرده ام و همیشـــه 
ایـــن عقیـــده را بـــه بازیکنـــان رده هـــای مختلـــف و 
اعضای کادرفنی گفته ام که بـــرد و پیروزی متعلق به 
شـــما اســـت و باخت برای من. هر چند معتقدم تیم 
ملی در جام ملت های آســـیا نتایـــج خوبی گرفت و 
در کلیت، بازیکنان و کادرفنی توانستند انتظارات را 

کنند.« بر آورده 
 از جمله اهداف مهـــدی تاج و همکارانش در ســـال 
1402 انتقـــال بازی هـــای تیم هـــای مختلـــف ملی به 
شـــهرهای دیگری جز تهران بود. رئیس فدراســـیون 
می گوید: »10 ســـال یا بیشـــتر بـــود که تیم  ملـــی را به 
شـــهرهای دیگر نبـــرده بودیم. زمان کـــی روش یادم 
نمی آیـــد تیم ملـــی را به شـــهر دیگری برده باشـــیم. 
فقط یـــک بار بـــه مشـــهد رفته بـــود کـــه آن اتفاقات 
خ داد. تیـــم ملـــی قبـــل از جـــام ملت هـــا در کیش  ر
بازی کـــرد که بـــا اســـتقبال خوبـــی نیز همراه شـــد. 

در فوتبال ســـاحلی هم ســـه بازی در بوشـــهر انجام 
دادیم. در فوتســـال دو بـــازی در لار برگـــزار کردیم. 

رویکرد فدراســـیون این اســـت که تیـــم ملی را 
می شـــود  ببرد.  شهرســـتان ها  به  تهـــران  از 

بازی ها  دیگـــر  شـــهرهای  و  اصفهـــان  در 
را انجـــام داد. ایـــن کار را الان آهســـته 

کرده ایم.« شـــروع  آهســـته 
از  دیگر  یکی  تلویزیونی  پخش  حق 

فدراسیون  که  بود  بزرگی  کارهای 
فوتبال در سال 1402 انجام داد. تاج 

امسال  »خوشبختانه  می گوید: 
شد  انجام  پخش  حق  ماجرای 

بود.  خوب  خیلی  خودش  که 
 VAR ،شد انجام  بانوان  ورودی 
انجام شد، اینها کارهای خوبی 

آنها  از  می شود  بعدها  که  است 
این  صداوسیما  کرد.  استفاده 

کار را انجام می دهد، آقای فروغی 
من  برای  را  نامه اش  کشید  زحمت 

فرستاد، من هم به مجموعه خودمان 
دستور  بخش ها  همه  به  فرستادم. 

داده شده بود باید به تیم ملی کمک 
خوبی  کار  و  باشد  مثبتی  نگاه  و  شود 

است که صداوسیما شروع کرده. ما هم 
با صداوسیما رفتار بسیار خوبی داریم، 

پول گرفتیم و خوشحال هستیم.«
صحبت  هم  ملی  تیم  درباره  تاج  مهدی 

می کند: »به اعتقاد من تیم ملی پتانسیل 
داشت.  را  ملت ها  جام  در  قهرمانی 

این  با  تیم  این  که  است  این  ارزیابی ام 
پشتیبانی و برنامه ریزی که شده بود، قابلیت 

قهرمانی داشت. متأسفانه بدشانسی هم آوردیم 
الان  بیاوریم.  دست  به  را  قهرمانی  عنوان  که  نشد  و 

هم منتظر برنامه قلعه نویی برای جوانگرایی هستیم. 
منتظر  شود.  جوان  مقدار  یک  تیم  داریم  نظر  در  هم  ما 
برنامه اجرایی قلعه نویی هستیم تا ببینیم با چه رویه ای 
می خواهد این موضوع را اجرایی و به رفتار تبدیل کند.«

حق پخش و میزبانی شهرستان ها اتفاقات بزرگی بود

تاج: پیروزی برای تیم، شکست برای من

به اعتقاد من تیم ملی پتانسیل 
قهرمانی در جام ملت ها را داشت. 

ارزیابی ام این است که این تیم با این 
پشتیبانی و برنامه ریزی که شده بود، 

قابلیت قهرمانی داشت. متأسفانه 
بدشانسی هم آوردیم و نشد که 

عنوان قهرمانی را به دست 
بیاوریم. الان هم منتظر برنامه 

قلعه نویی برای جوانگرایی 
هستیم

فوتبال ایران
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